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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
 
Tomko: 
Či vedenie mesta neuvažuje o zmene novej dozornej rady Bytového podniku mesta Trebišov. 
Tá, čo je teraz momentálne, či je funkčná. Poprosil by som o odpoveď, keď sa dá. 
 
PhDr. Čižmár: 
Je funkčná dozorná rada, pán poslanec. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


